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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  08. 04. 2022 

Číslo:  3655/2021/OF-14762 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 

   

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 29. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 07. 04. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, zasadacia 

miestnosť č. 242 (1. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Dodatok č. 3 k  Zásadám a  postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja  

3. Majetkové veci          

a) Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

b) Kúpa telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

4. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2021 

5. I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

6. Schválenie spolufinancovania projektu „Podpora vytvorenia technických sekretariátov pre 

Košický samosprávny kraj, číslo výzvy IROP-PO8-SC81-2022-92“ 

7. Výročná správa Krajskej organizácie cestovného ruchu 

8. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vrátane Integrovanej územnej 

stratégie   

9. Rôzne 

10. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2/4 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  Predseda komisie Ing. František Petro (ďalej ako „predseda“) privítal prítomných 

členov komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 8 

členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a komisia nie je  uznášaniaschopná. Svoju 

neúčasť na 29. rokovaní komisie ospravedlnili:  Ing. Jakubišin, Ing. Barcal, Ing. Dulina, Ing. 

Kočiš, PhD., Ing. Pataky, Ing. Petrovčík, Ing. Polaček, Ing. Puci, Ing. Tomaško, Ing. Balázs, 

Ing. Dlhý, Mgr. Hardoň a p. Rudinská. 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia nie je uznášania schopná, a že o jednotlivých 

bodoch programu sa nebude hlasovať. Požiadal členov komisie o odsúhlasenie programu 

rokovania. Prítomní členovia s programom rokovania súhlasili. 

 

Prítomní: 8  

 

K bodu č. 2 

Dodatok č. 3 k  Zásadám a  postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 11  

 

K bodu č. 3 

Majetkové veci          

a) Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Marta Vargová, vedúca referátu hospodárenia s 

majetkom 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 11  

 

b) Kúpa telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja      

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Marta Vargová, vedúca referátu hospodárenia s 

majetkom 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Rečka ohľadom rozdielu v znaleckých posudkoch a dôvode 

vzniku dlhu KSK. Jeho dotaz zodpovedal JUDr. Bilčak. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  
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Prítomní: 11  

 

K bodu č. 4 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2021 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Sokologorský, ktorý sa pýtal na nedostatočné čerpanie 

kapitálových príjmov a výdavkov, dôvody pre ktoré sa neupravil rozpočet v priebehu roka. 

Odpovedala Ing. Lipovská.  

JUDr. Ing. Huba, PhD. sa pýtal na vysokú sumu, ktorá je vo fonde na výdavky a výdavkové 

finančné operácie a na projekty financované z EIB, reálnosti ich zhotovenia a tým aj čerpania 

úveru z EIB. Na otázky odpovedali Ing. Lipovská a Ing. Sokol. 

Ing. Ďurovčík konštatoval, že Košický kraj má najvyššie poplatky sa sociálne služby v rámci 

Slovenska. Pýtal sa, či príjmy z navýšenia poplatkov za služby v roku 2021 sú súčasťou 

prebytku hospodárenia kraja. Zaujímal sa aj o nárast pohľadávok voči klientom z dôvodu 

zvýšenia poplatkov za služby DSS. Odpovede poskytla Ing. Lipovská, resp. k nárastu 

pohľadávok sa vyjadrí Odbor sociálnych vecí. 

Ing. Palíkovi chýba v záverečnom účte grafické zobrazenie vývoja trendov čerpania výdavkov 

a príjmov. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu 

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 5 

I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Sokologorský. Jeho dotaz zodpovedala Ing. Lipovská. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 6 

Schválenie spolufinancovania projektu „Podpora vytvorenia technických sekretariátov 

pre Košický samosprávny kraj, číslo výzvy IROP-PO8-SC81-2022-92“ 

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, ORR 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili p. Rečka a Ing. Palík ohľadom udržateľnosti projektov 

a výške spolufinancovania. Ich dotazy zodpovedala Ing. Kováčová. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 7    

Výročná správa Krajskej organizácie cestovného ruchu 
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Vyjadrenie:   Materiál prezentovala JUDr. Lenka Vargová Jurková, výkonná riaditeľka KOCR 

Košice Región Turizmus.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili Ing. Petro, Ing. Ďurovčík a Ing. Palík, ktorí pochválili KOCR 

za ich aktivity. Ing. Sokologorský a Ing. Ďurovčík sa zaujímali o stav realizácie chodníka 

Thermal park – Kamenec. Ich dotazy zodpovedala JUDr. Vargová Jurková. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 8 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vrátane Integrovanej územnej 

stratégie   

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, ORR  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili Ing. Sokologorský. Jeho dotazy zodpovedala Ing. Kováčová. 

Záver: Predseda ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 9 

Rôzne  

Ing. Petro poznamenal, že nízka účasť na komisii je spôsobená výberom termínu konania 

finančnej komisie a bolo by dobre sa vrátiť k historicky zaužívanému času v piatok ráno tak, 

aby bola komisia uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 10 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol               Ing. František Petro 

 tajomník komisie                 predseda komisie 


